
Kunstutvalget for Bybanen
Referat fra møte 21. november 2014, kl. 10.00-13.00

Sted: BU, Nordåsdalen

Til stede: Jørgen Blitzner (JB), Hilde Skjeggestad (HS), Tone Stedal Haugland (TSH), Petra Rahm (PR),
Sølvi Myrseth (SM), Grete Riis (GR). Ingrid Haukeland (IH) tilstede fra 12.00-13.00

Forfall: Ronny Skår (RS), Petter Bortne (PB).

Referent: Hilde Skjeggestad

Sak Emne Vedtak Ansvar / frist

1 Godkjenning av
referat fra møte 6.
november 2014

Referatet ble godkjent uten merkander.

2 Befaring langs
traseen mellom
Sandslivegem og
Sandslimarka

Utvalget var på befaring i området som er lagt frem
som mulig sted for kunstprosjekt mellom
Sandslivegen og Sandslimarka, jf. møte 6.
november, omtalt som "geo-veggen".

4 Prosjektet til Per
Formo

Kontrakt har vært forsinket men er lovet sendt fra
HFK 21. november 2014.

Iflg. kontrakten skal Per Formo motta tekniske
spesifikasjoner knyttet til stedet, samt
organisasjonskart innen 24. november 2014. Liste
er oversendt Sølvi, som er ansvarlig for å hente inn
informasjonen i sin organisasjon.

Petter undersøker konkrete forhold knyttet til
montering og sikkerhet.

Hilde presenterte 5 kunstnere; Ole Martin Lund Bø,
Tine Aamodt, Magnhild Øen Nordahl, Annette og
Caroline Kierulf, og Toril Johannessen.

Kunstutvalget avtalte befaring til stedet fredag 21.
november 2014. Oppmøte hos BU i Nordåsdalen
kl. 10.00. Sølvi ordner biler. Møtet berammes til kl.
13.00. Lunsj serveres.

SM

PB

3 Orientering om
arbeid med
trykksaker.

Jørgen har laget nye forslag til lay-out for hhv.
kunstplan og infofolder. HFKs
kommunikasjonsavdeling er ferd med å avklare
hvilke hvilke rammer kunstutvalget har for utvikling
av design til sine trykksaker. Ronny følger opp.

Ronny gjennomgår og korrigerer utkastet til tekst i  
infofolder.

Jørgen følger prosessen til mål.

RS. Snarest.

RS. Snarest

JB.

5 Oppsummering
etter befaring

Utvalget er positive til at det gjennomføres et
kunstprosjekt langs "geo-veggen", forutsatt at
sikkerhet ivaretas. Idéen om optisk illusjon som en
bærende idé for prosjektet, ble skrinlagt.



Kunstner/e kan innlemme dette i sitt prosjekt, men
det er ikke et overordnet mål. Kunstutvalget legger
vekt på at prosjektet må fungere fra alle kanter, og
både for gående / syklende og reisende med
bybanen.

Kunstnerne som ble presentert i forrige møte, ble
gjennomgått på nytt. Kunstutvalget konkluderte
med å ville invitere Caroline og Annette Kierulf til å
utvikle et skulpturprosjekt for stedet. Kunstutvalget
ønsker at utviklingsprosessen skjer i dialog med
kunstkonsulentene og kunstutvalget. Det er mulig
at BU kan bidra med noe beplantning og/eller lys i
soner langs fjellveggen, som kan forsterke
kunstprosjektet og gjøre helheten i området bedre.
Kunstutvalget er svært positive til at dette bringes
inn i samarbeidet med kunstnerne.

Vedtak: Annette og Caroline Kierulf inviteres til å
gjøre et kunstprosjekt inn mot fjellveggen mellom
Sandslivegen og Sandslimarka. Inntil
sikkerhetsspørsmålene er endelig avklart, gjøres
forespørselen med forbehold.

Det tas sikte på en dialog mellom kunstnerne og
kunstutvalget/konsulentene frem mot realiserbart
utkast. Til neste møte i kunstutvalget 4. desember
2014, lages en plan for milepæler og premisser for
oppdraget.

Oppdragssum settes til 700 000.

HS / JB

6 Møteplan Følgende møter er avtalt:

Torsdag 4. desember 2014 kl. 1330-1530 hos
HFK.

Fredag 9. januar 2015 kl. 11.00-13.00 hos HFK.
Lunsj serveres.

7 Evt. Det var ingen saker til Evt.


